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IZDELKOV

Pričele so se priprave Bo kolesje steklo?
V maju so se pričele priprave 

za redno letno konferenco orga
nizacije ZK v naši tovarni. Ka
drovska komisija in sekretariat 
sta pripravila uvodni program in 
predloge novih članov za organe 
ZK.

V vseh štirih oddelkih so raz
pravljali o tem in dali svoja 
mnenja:

— Na oddelke ZK je prišlo v 
razpravo 53 predlaganih kandida
tov za organe ZK v tovarni, ob
čini in republiki.

— Od tega je nekaj predlogov 
odpadlo že pri razpravi na sekre
tariatu,

— na sestanku oddelka avto- 
pnevmatikama so pa člani vse 
predloge odklonili!

Utemeljitev:
»Menimo, da bi morala kadrov

ska komisija predlagati vsakemu 
oddelku samo število članov ZK, 
ki naj kandidirajo v posamezne 
organe — ne pa tudi imena: me
nimo, namreč, da se člani ZK 
oddelka avtopnevmatikarna MED 
SEBOJ najbolj poznamo, ne mo
remo pa razpravljati o utemelje
nosti predloga npr. obrata I.«

— Na sestanku oddelka obrata 
I je bilo — bodisi spremenjeno 
ali dopolnjeno 6 predlogov.

— Na sestanku članov ZK, od
delek IV so predlagali eno spre
membo. V zapisniku pa so tudi 
zapisali: »Od predlogov za sekre

tarje oddelkov so bili obravna
vani samo predlogi za oddelek 
IV.«

Tudi na sestanku komunistov 
tehnične hale so imeli več pri
pomb.

Vendar pa moram pripomniti, 
da so prav na tem razgovoru ze
lo objektivno in vsestransko 
obravnavali vse predloge. Poleg 
tega so zelo kritično pretresli 
tudi aktivnost članov ZK svojega 
oddelka in sprejeli sklepe o iz
ključitvi nekaterih članov (o tem 
drugič!).

K temu kratkemu zapisu o 
pripravah na bližnjo konferenco 
ZK ne bi imel skoraj ničesar 
več.

Vse pa le kaže, da je aktivnega 
dela v organizaciji vse manj in 
da večina računa, da bo delo 
opravil sekretar sekretariata in 
kvečjemu še kaka komisija. Men
da ni potrebno poudarjati, da je 
tako mnenje zelo zmotno. Vse 
kritične pripombe na delo naše 
organizacije — in te pripombe je 
slišati večkrat — so v osnovi ne
utemeljene. Zakaj?

Organizacijo ZK v Savi sestav
lja približno 200 članov. Njeno 
delo in njeno moč bo čutiti, če 
aktivno sodeluje vsaj 3/4 njenih 
članov. Pa sedaj? Skoraj v vseh 
oddelkih ugotavljajo, da sodeluje 
v razpravah, pove svoje mnenje

in da svoje predloge le slaba če
trtina. In če povzamem misli 
nekoga, ki je razpravljal na zad
njem sestanku tehnične hale: 
»... aktivnost članov ni odvisna 
od organiziranosti, temveč hote
nja, od želje posameznika za so
delovanje.«

J.Š.

Oman Franc je med najstarejšimi 
člani ZK v Savi

Iz raziskave centra RS ZSS za 
raziskavo javnega mnenja »Refor
me v praksi, mnenjih in ocenah« 
smo doslej predstavili oceno de
lavcev slovenske industrije in 
rudarstva o reformnih prizadeva
njih in opozorili, da je glavna — 
seveda pa ne edina hiba v 
uresničevanju reforme premalo 
spodbudno nagrajevanje. Izdelan 
sistem nagrajevanja po delu pa 
ima poleg drugega tudi pozitiven 
vpliv na produktivnost. Če tega 
namreč ni, najbolj sposobni in 
najbolj prizadevni delavci niso 
motivirani, torej spodbujeni ne 
za nadpovrečno delovno uspeš
nost in ne za visoko kvalitetne 
delovne prispevke k združenemu 
delu.

Da bi odkrili vzroke, ki so pri
peljali kategorijo »nagrajevanje« 
na prvo mesto med hibami, ki 
ogrožajo uresničitev reforme, je 
raziskovalec dipl. psiholog Pavle 
Vindišar zastavil 2.132 delavcem 
industrijskih podjetij in rudni
kov v Sloveniji vprašanje »Kaj 
mislite o razponih v osebnih 
dohodkih med vodilnimi, stro
kovnimi delavci (mojstri, obra- 
tovodje, tehniki, inženirji, ekono
misti, pravniki, tehnologi, analiti
ki, projektanti, sociologi itd. in 
drugimi delavci v vašem pod
jetju?«

Ob koncu maja so sindikalisti 
v delovni enoti avtopnevmatikar
na pripravili prvi delovni sesta
nek po letošnjih volitvah.

Sestanek kot tak najbrž ne bi 
bil zanimiv (v vrsti vsakodnevnih 
sestankov), če ne bi bilo na dnev
nem redu to, kar je bilo: ddlbv- 
na disciplina in red v delovni 
enoti.

Delavci so povedali, da so prav 
v delovnem času precejšnje re
zerve. To velja za njihovo delov
no enoto, pa tudi drugod ni sko
raj nič bolje, so ugotovili in se 
odločno zavzeli, da prično te re
zerve čimprej izkoriščati. S tem 
mislijo boljšo organizacijo dela, 
notranji transport in delovno di
sciplino.

V razpravi so tudi poudarili, da 
je v naši tovarni še vedno nekaj 
ljudi, ki s svojo nedisciplinira
nostjo, nedelavnostjo in godrnja
njem zavirajo delo, škodujejo 
podjetju in njegovemu razvoju. 
Sklenili so, da bodo predlagali, 
naj se v tovarni, po vseh delov
nih enotah — proizvodnih in 
strokovnih —- poostri disciplina, 
proti kršilcem pa je treba uvesti 
najstrožje ukrepe. In če to ne bo 
zaleglo, bodo potrebne izključitve 
iz podjetja.

Delavci avtopnevmatikarne pa 
so imeli več pripomb tudi o delu 
vzdrževalcev. Večina njih da je 
zares dobrih, pridnih, so pa med 
njimi tudi taki, ki v tovarni prav 
ničesar ne naredijo.

Odgovori na navedeno vpraša
nje kažejo, da imamo opraviti s 
tako imenovano teorijo »Enakih 
želodcev«. Med vsemi vprašanimi 
delavci je bilo 60 °/o takih, ki so 
odgovorili, da so razponi preve
liki, 23 % delavcev pa meni, da 
so razponi primerni, le 6 % de
lavcev meni, da so razponi pre
majhni. Na vprašanje ni odgovo
rilo 11 °/o anketirancev.

Kaj povedo ti podatki? Večina 
sodi, da so obstoječi razponi v 
osebnih dohodkih pretirani, da so 
povzročitelji nesoglasij v delovnih 
kolektivih in da so tudi prvine 
političnih težav. V skladu s takš
nimi pogledi se marsikje umet
no, neargumentirano zadržuje do
hodke strokovnjakov in visoko 
kvalificiranih delavcev. Da je to 
res, kažejo podatki iz mesečnega 
statističnega pregleda, po katerem 
je bil leta 1967 razpon v osebnih 
dohodkih med delavci z visoko 
in višjo izobrazbo ter med pol- 
kvalificiranimi in nekvalificirani
mi delavci 1:2,4. Taki razponi pa 
niso veliki — četudi so tu in tam 
le izjemoma večji od 1:4 ali 1:5. 
Nasprotno, so zelo majhni in 
prav nespodbudni za vsako stro
kovno, bolj kvalitetno in bolj

Iz razprave na sindikalnem pod
odboru avtopnevmatikarne lahko 
zaključimo, da so svoje delo vzeli 
zelo resno in da se zavedajo na
log, ki so bile doslej gotovo ne
koliko zanemarjene. Ne mislim s 
tem reči, da se v tej delovni eno
ti niso prizadevali reševati taka 
in podobna vprašanja. Morda je 
bilo le premalo slišati glas sindi
kata.

Na kraju razprave so iz nje 
potegnili nekaj konkretnih skle
pov in zadolžitev. To pa pomeni, 
da so ubrali pot delavskega sveta 
podjetja. Naj v sklepu tega zapi
sa izrečem »pobožno« željo: takih 
ali podobnih razgovorov pri nas 
manjka. Sindikalnemu pododbo
ru avtopnevmatikarne naj bo 
začeta pot vzpodbudna k nadaljnje
mu delu, ostalim pododborom pa 
kažipot.

ISAK SUJKOVIČ, predsednik 
sind. odbora APN

produktivno delo. Tega sicer ne
kateri nočejo priznati in gradijo 
prav na majhnih razponih iluzije 
o »koristih« za podjetje. Zanemar
jajo nič kolikokrat preverjeno 
dejstvo, da nespodbujanje stro
kovnega dela oz. njegovo preniz
ko vrednotenje ne prinaša dru
gega kot škodo.

Težnje po izenačevanju osebnih 
dohodkov se torej nadaljujejo in 
celo povečujejo! To nima ne eko
nomskega in ne solidnostnega, 
prav tako pa tudi ne drugačnega 
družbeno sprejemljivega opraviči
la. če naj bi v bodoče spodbujali 
prizadevanja za višjo produktiv
nost z večjimi razponi med naj
višjimi in najnižjimi osebnimi 
dohodki, pa bi morali prej zago
toviti vsem zaposlenim osnovni 
življenjski standard ter seveda 
izdelati in uveljaviti tudi v praksi 
merila za resnično nagrajevanje 
po delu.

Po INTERNIH INFORMACIJAH
RS SS

V Savi delegacija 
gospodarstvenikov 
iz Sovjetske Zveze

V torek, 3. junija dopoldan je k nam prispela delegacija gospo
darstvenikov iz Sovjetske zveze, ki vrača obisk skupini Jugoslovanov, 
ki so bili lani v Sovjetski zvezi.

Sovjetski predstavniki gumarske industrije se mude v Jugoslaviji 
že nekaj časa in so obiskali vsa naša večja gumarska podjetja. 
S predstavniki Save so se pogovarjali o možnosti tesnejšega sodelo
vanja, o organizaciji dela v naši tovarni, o kadrovski strukturi in 
asortimentu proizvodnje.

»Želim, da se počutite v Jugoslaviji in še posebno v naši tovarni 
zares prijetno. Upam, da vam bomo vsaj del tistega, kar smo mi 
lani videli in doživeli v vaši deželi in v Jaroslavu, lahko nudili tudi 
mi.« Tako je uvodoma pozdravil goste direktor našega podjetja inž. 
Janez Beravs.

Nato jim je tov. Beravs v kratkem predstavil naše podjetje — 
proizvodni program, kapacitete, kadrovsko strukturo, organizacijo 
dela in upravljanja in prosil goste, naj sami vprašajo, kar jih naj
bolj zanima. Gostje so v zvezi z informacijami direktorja podjetja 
postavljali vrsto vprašanj o našem delu, vrsti proizvodnje, o izvozu 
in uvozu. Njihov vodja, namestnik ministra za gumarsko industrijo 
SZ, je dejal, da sicer vedo, da je Sava majhno podjetje v primerjavi 
z onimi v SZ. To pa ne pomeni, da ne bi mogli videti zanimivih 
stvari tudi pri nas.

Gostje so se mudili pri nas tri dni, nato pa so konec tedna pre
živeli v našem počitniškem domu v Crikvenici.

JOŽE ŠTULAR

Gostje iz SZ v Savi

Zakaj je 
nespodbudno 

nagrajevanje hiba, ki 
ogroža uresničevanje 
reforme v podjetjih?



Kje bomo letovali?
V prejšnji številki glasila smo 

vas seznanili, kako je letos ure
jeno letovanje v našem počitni
škem domu v Crikvenici. Danes, 
čeprav nekoliko pozno, berite o 
letovanju v Vodicah pri Šibeniku. 
Za oba kraja je bilo pri nas letos 
izredno zanimanje, zato smo že od 
15. maja oddali vsa razpoložljiva 
mesta za letovanje. Povedati mo
ram, da izven našega doma v Cri
kvenici vsako leto najamemo le 
toliko penzionov, kolikor je pri 
nas interesentov. Vse pa kaže (po 
številu prijavljenih letos), da bo
mo morali prihodnje leto vzeti več

go svetovno vojno je bilo na 
otoku Rabu zloglasno koncentra
cijsko taborišče, kamor so Italija
ni deportirali v glavnem sloven
ske rodoljube. Tistega, ki to 
zanima, priporočam, da si ostanke 
taborišča ogleda in obudi spomin 
na vse tiste, ki so tu trpeli in 
umrli za svobodo naše domovine. 
Zal nimamo ugodne ladijske zve
ze z vsemi jugoslovanskimi pri
stanišči, zlasti z Reko, od koder 
večina naših letovalcev odpotuje. 
Ladijske zveze iz Reke so ...

Organizator letovanja za naše 
delavce Alpe Adria poskrbi tudi 
za prevoz iz Ljubljane do Jablan-

Počitniški dom v Jablanam

rezervacij in še bolj zgodaj kot 
letos.

Tiste, ki imajo rezervacije za 
letovanje na Rabu, prav gotovo 
zanima kaj več o tem kraju, dru
gim, ki se letos niso odločili ali 
pa so bili prepozni, pa bo kratek 
opis tega kraja vsekakor dobro
došel.

Rab je prijetno otoško mesto z 
zanimivo in dokaj razburkano

ca, od koder pelje na Rab vsaki 
dve uri trajekt. Tistim, ki bodo 
potovali z lastnim avtomobilom, 
priporočamo, da gredo na pot 
nekoliko poprej, ker je v Jablan
cu treba velikokrat čakati tudi po 
več ur na trajekt.

Jablanec je prijetno turistično 
mesto, primerno za nekajurno 
bivanje. Ima dva hotela, precej 
gostišč, samopostrežno trgovino 
in druge turistične objekte.

Peščena plaža na Rabu

preteklostjo. Pred drugo svetovno Jablanac je oddaljen od mesta 
vojno in po njej je doma in v Raba eno uro prijetne vožnje s 
svetu priznano kot eno najlepših trajektom po zelo slikovitem ka- 
in turistično najbolj razvitih tu- nalit.
rističnih mest pri nas. Med dru- PETER ŽIGANTE

POPRAVEK
V prejšnji številki glasila 

smo objavili članek »Izkaži
te se in bolje boste plača
ni..V sestavku je prišlo 
do pomote pri formulaciji
stavka »__ Do reorganizacije
je imel naziv samostojni kal- 
kulant samo vodja. Z reor
ganizacijo pa so se nazivi 
spremenili: tisti, ki je pre
vzel kalkulacije (vodja), je 
dobil naziv kalkulant I, osta
li pa kalkulant II___ «

Pravilno £>i moralo biti: 
»Do takrat je bil naziv sa
mostojni kalkulant, od ta
krat dalje pa za tistega, ki 
je prevzel kalkulacije, katere 
je delal prej vodja, kalku
lant I, ostali pa kalkulant 
II.«

Prosimo avtorja, da nam 
to oprosti.

UREDNIŠTVO

Ce še bolj brskam po spominu, se ne morem spomniti, kdaj sva 
se spoznala. A zdi se mi, da nekako pred petnajstimi leti. V tem 
času sva postala že kar sestavni del velikega stroja — tovarne.

Prav gotovo ga tudi marsikdo od vas pozna. Bodisi kot izmen
skega delovodjo v delovni enoti velopnevmatikama, neredki pa tudi 
kot neumornega planinca, izrednega tovariša in prijatelja.

Za tale razgovor sem se odločil ob letošnjem izletu delavskega 
sveta podjetja v Crikvenico.

Po poti sva se veliko pomenila o delu in o naših planincih.

L Peter, bi se hotel predstaviti 
Savčanom, ki te še ne poznajo. 
Od kod si prišel, koliko časa 
si pri nas?

»V Savo sem prišel 23. aprila 1947, ko sem prišel iz vojske. Doma 
sem z Brega pri Komendi in od tam sem se vozil na delo s kolesom 
pet let (vsak dan 13 km v tovarno in nazaj).«

2. Od česa je po tvojem mnenju 
odvisno, kako se človek počuti 
v kolektivu in kako se počutiš 
ti?

»O počutju pa tako: včasih je dobro, včasih slabo. Vse je od
visno, kako poteka delo.«

3. Pa še o planincih: koliko jih 
je pri nas, kakšni so in kaj 
delajo?

»V Savi je kar precej planincev (okrog 80) in od teh jih je kar 
55 naročnikov na Planinski vestnik. Nekaj članov je precej aktivnih, 
delajo lepe ture in tudi nekaj tranzverzalistov je med nami, ki so 
prehodili pot od Maribora do Ankarana. V zimskem času oskrbu
jemo planinski dom na Kališču, kamor je treba znositi vso pijačo in 
jedačo na hrbtu. Teh akcij so se to zimo, ko je bilo mnogo snega, 
največkrat udeležili starejši člani, obiskovalcev je bilo veliko, med 
njimi precej tujcev.

4. Kdaj si začel planirati in kaj 
te je privedlo do tega?

»Planirati sem pričel pred 20 leti; doma sem v vznožju Krvavca, 
prija mi gorski zrak, rad imam poštenost, tovarištvo, ki je v gorah 
res pravo, v gorah človek fizično otrdi, privlači te gorska flora in 
pozabi na vse skrbi. Zato proč od cest in prahu. Res, najlepši je 
planinski svet!«

5. Kaj si želiš — pri delu, pri
vatno?

»Najbolj si želim majhen vikend pod gorami, z vrtičkom. Gojil 
bi gorsko cvetje in z veseljem užival mir v naravi.

In še to: srečen sem, da imam tako ženo, ki me v vsem razume.«
Peter Verbič je bil dolgo član delavskega sveta podjetja. V de

lovni enoti, kjer dela, je med sodelavci zelo priljubljen, saj s svojimi 
izkušnjami rad pomaga vsakomur.

V najinem razgovoru pa mi je dejal, da postaja utrujen in da 
bo delo v organih upravljanja prepustil mlajšim. Dejal mi je še, da 
je med njimi veliko takih, ki so pridni in prizadevni.

Peter, naj ti bo tale sestavek skromna zahvala nas vseh za tvoje 
požrtvovalno delo!

STANE BEC

Poznate ga, kajne?
Da, to je STANE BEC, naš dol

goletni sodelavec.
Stane, veseljak, dobričina, po

štenjak. Stane, vesten in vzoren 
športnik.

Odšel je pred kratkim (spora
zumno) iz našega kolektiva, da 
poizkusi kruh onstran naših me
ja .. .

Stane, pogrešali bomo tvojih 
bliskovitih in (za naše razmere) 
briljantnih zmag. Pogrešali bomo 
»slavčka«, »kosa« in druge ptice 
pevke, »jok otroka«, ki si ga znal 
imitirati in vse tisto, s čemer si 
razveseljeval našo ekipo in ji da
jal veder in vesel ton.

Upamo, da te bo domotožje 
prisililo, da se kmalu vrneš. Ce 
bo res tako, pridi, z veseljem te 
bomo sprejeli v naše vrste!

Želimo ti uspeh in srečo. V 
uspeh ti kličemo športni zdravo 
in ■ nasvidenje!

ŠPORTNIKI SAVE

PERSONALNE VESTI
V mesecu maju so se pri nas 

na novo zaposlili:
Franc Vene — brizgalec usnja, 

Viktor Tršan — polnilec kalupov, 
Franc Šušteršič — pomočnik kon- 
fekcionerja spir. cevi, Milan Sta
re — transportni delavec, Marjan 
Borštnar — polnilec kalupov, Ru
dolf Komurka — transportni 
delavec konfekcije avtopiaščev, 
Darko Mlakar — vulkanizer na 
prešah 400 x 400, Franc Pogačnik
— utrjevalec spoja protektorja, 
Alojz Rode — polnilec kalupov, 
Mihael Klavžar — pomoč pri 
dubliranju blaga, Jože Koselj — 
ključavničar II, Krsto Doder — 
vzdrževalec II, Ilija Dimitrievski
— stažist, Ela čeme — tajnica 
direktorja, Vinko Fortuna — kon- 
strukter I, Franc Fabjan — 
transportni delavec, Jurij Druško- 
vič — kontrolni tehnolog, Antoni
ja Gorjanc — glavna kuharica v 
počitniškem domu v Crikvenici, 
Cilka Frelih — pomožna kuharica 
v počitniškem domu v Crikveni
ci, Mihajlo Naumonski — samo
stojni skladišnik, Ladislav Košec
— laboratorijski tehnik I, Milena 
Benkovič — strojni knjigovodja 
II, Jožica Šmuc — samostojni ko- 
respodent, Franc Štern — razvojni 
tehnolog II, Marija Martinek — 
administrator, Milena Bidovec — 
vodja trgovske mreže, Ana Strižak
— blagajnik v prodajalni Sarajevo.

V tem času so podjetje zapu
stili:

Elizabeta Magdič, Viljem Celec, 
Anton Zlate, Peter Pičman, Jože 
Šink, Drago Kakaš, Jože Šter, 
Marija Kalan — sporazumno, 
Gašper čufer — upokojen, Mar
jan Okršlar — odšel v poizkusnem 
roku, Jože Kužnik — umrl.

SAVA, glasilo delovne skupnosti industrije gumijevih, usnjenih in kemičnih izdelkov izdaja uredniški odbor. Glasilo izhaja štirinajstdnevno, glavni in odgovorni urednik Jože 
Stular. Naslov uredništva: Kranj, škofjeloška 6, tel. 22-521, interno 282. Tisk in klišeji ČP Gorenjski tisk Kranj.



NASTOPA TUDI POLDE
MILEK
V atletski ekipi Save bo v 

soboto nastopil tudi štipen
dist našega podjetja Polde 
Milek.

Polde je študent II. letnika 
strojne fakultete v Ljublja
ni, sicer pa je poznan kot 
prizadeven in skromen kranj
ski športnik, član AK Tri
glav. V zadnjih letih je do
segel nekaj izrednih športnih 
uspehov, za kar je dobil pri
znanje tudi v mednarodnem 
merilu. Njegova športna spe
cializacija je skok v višino. 
V tej disciplini je jugoslo
vanski rekorder z odličnim 
rezultatom 2,13 cm, prvak 
Jugoslavije za leto 1967-68, 
stalni član državne reprezen
tance in večkratni slovenski 
prvak. Dosegel je že tudi 
vrsto mednarodnih zmag na 
velikih mitingih, med drugi
mi srebrno in bronasto ko
lajno dvakrat na balkanskih 
igrah ter bronasto kolajno na 
zadnjih mediteranskih igrah 
v Tunisu.

Na naši gumijadi sicer ni
mamo na sporedu skokov v 
višino, pač pa bo Milek na
stopil v dveh drugih atlet
skih disciplinah: v teku na 
100 m in v skoku v daljino. 
Nedvomno bosta tudi ta dva 
njegova starta vredna ogle
da, saj njegova dosedanja 
najboljša rezultata to potrju
jeta (11.0 na 100 m in 7,21 cm 
v daljino).

Ko smo ga vprašali, kaj 
misli o svojem, pravzaprav 
prvem nastopu za svoj de
lovni kolektiv, je izjavil:

»Potrudil se bom kar naj
bolj, da bom častno zastopal 
barve Save. Čeprav me še 
vedno moti pri tekmovanju 
poškodba noge, upam, če bo 
tudi vreme ugodno, da v teh 
dveh disciplinah ne bom 
razočaral gledalcev.«

Dragi urednik!
Po dolgem času se ti spet oglašam. Sedaj sem že 3 mesece v 

Požarevcu.
To je precej veliko mesto z razvito industrijo opeke. Prebivalci 

so po večini Srbi, je pa tudi mnogo Ciganov in Romunov.
Kot vojak sem regrutiran na top 76 mm. Postavljen sem za 

merilca, zato moram biti zelo precizen pri merjenju, če hočem zadeti 
cilj.

Pozdravljam ves kolektiv, posebno pa dežurne ključavničarje 
avtopnevmtikame in mehanične delavnice II ter poklicne gasilce 
obrata II.

Vojak Branko Galjot, v. p. 2510/14-C VE2, Požarevac

Dragi urednik!
Kot mnogo drugih sem se tudi jaz odločil, da ti napišem pismo. 

Najprej vas prosim, če mi pošiljate vaše glasilo, ker ga ne preje
mam. Na srečo nisem edini Savčan v vipavskem okolju, tako da 
imam včasih priložnost prelistati naš list.

Zanima me, kako je z novoletno in prvomajsko nagrado, ki je 
nekateri, ki služimo vojaški rok nismo prejeli. Upam, da niste poza
bili na nas.

Tovariški pozdrav od sodelavca Marjana Rozmana, v. p. 8407/13, 
Vipava

Spoštovani urednik!
To je moje drugo pismo iz JNA. Štejem zadnje dneve vojaškega 

življenja in si želim, da bi se čimprej vinil v kolektiv.
Obenem bi se vam zahvalil za redno pošiljanje časopisa.
Lepo pozdravljam ves kolektiv, posebno sodelavce stiskame II.
Vojak Ivan Mlinar, v. p. 8407/13, Vipava
P. S. Upava, da najino pismo ne bo romalo v napolnjen koš.

Dragi vojaki!
Najprej odgovor užaljenemu Marjami, ki ni dobil ne novoletne 

ne prvomajske nagrade, ki mu je bila namenjena. Moral bi poslati 
naslov, in to takoj, ko si odšel v JLA. Vsi, katerih naslove smo 
dobili, so prejeli nagrade. Tvoj naslov bomo sporočili oddelku za 
socialno delo in upam: da boš dobil nagrado, ki je namenjena voja
kom za 22. julij. Morda boš tudi novoletno nagrado dobil. Zadovoljen?

Dragi sodelavci — vojaki, res ne vem, čemu naenkrat dvomi, 
da vaših pisem ne bomo objavili. Prav zares še nobeno vaše pismo 
ni romalo v koš.

Vsem skupaj pošiljam lepe pozdrave, Branku pa želim, da bi 
vedno zadel cilj.

UREDNIK

ROKOMET
11. maja 1969 
SAVA : ŽABNICA 
35:15
Cela ekipa je prikazala zelo le

po igro, posebno v obrambi z 
vratarjem Cuferjem na čelu. Res 
pa je, da bi bili lahko v napadu 
bolj efikasni, če bi igrali točneje. 
14. maja 1969 

SAVA : DUPLJE B 
24:28
To je bila zaostala tekma in 

ker je bila med tednom, so pri 
gostih nastopili štirje člani prve 
ekipe. Tekma je bila napeta, iz
gubili pa smo jo zaradi nervoze 
naših igralcev. Tudi sodnik je bil 
izredno slab.

V igri se je posebno izkazal 
Pirih z 11 goli.

18. maja 1969
SAVA : KAMNIK B
23:19
Domačini so zelo lepo začeli in 

so takoj vodili 5:0. Do polčasa je 
bila igra enakovredna in je bil 
rezultat 10:10. Šele v drugem 
delu igre, ko so naši zaigrali bo
lje v obrambi, je bil rezultat v 
našo korist.

25. maja 1969
SAVA : STORŽIČ GOLNIK 
26:25
To je bila ena slabših iger cele 

naše ekipe, in sicer največ zaradi 
vročine in slabega nasprotnika. 
Tako smo še nadalje na prvem 
mestu s točko prednosti. Odloči
la bo zadnja tekma 1. junija v 
Radovljici. Vendar pa računamo, 
da bomo zasedli prvo mesto.

LOJZE BERTONCEU

KULTURNI PROGRAM
Za vse, ki bodo kakorkoli 

sodelovali na III. Gumijadi, 
bo v soboto zvečer zabavno 
glasbena prireditev. Sodelova
li bodo savski folkloristi, 
oktet in trio Frenk. Pričaku
jemo tudi folklorno skupino 
iz Markuševca pri Zagrebu.

Oddajo bo vodil Tone 
Hotko.

Po prireditvi bo v zgornjih 
prostorih Delavskega doma 
ples.

ZAHVALA
Ob boleči izgubi mojega moža in skrbnega očeta se 

toplo zahvaljujem sindikalni podružnici, samoupravnim 
organom, vsem njegovim prijateljem in sodelavcem, ki ste 
mu poklonili toliko cvetja in ga spremili k zadnjemu po
čitku. Iskrena hvala pevskemu zboru, godbi, članom ZK, ki 
ste mu izkazali zadnjo čast ob mrtvaškem odru, ga spremili 
na njegovo zadnjo pot in mu podarili venec. Hvala za po
slovilni govor tov. Studen Blažu in tov. Lah Vladotu ter or
ganizatorjem pogreba, posebno še tov. Habe Cirilu.

Prav tako se zahvaljujem obratnemu zdravniku dr. Vad- 
njal Jaku, ki je ob težkih trenutkih v času njegove zahrbtne 
bolezni skrbel za njegovo zdravljenje na domu.

Iskrena hvala socialnemu delavcu Studen Blažu za iz
kazano pomoč, ki mi jo je nudil v najtežjih dneh bolezni 
mojega moža. Enako se zahvaljujem tov. Žonta Petru in 
družini Ferenček.

Posebno zahvalo dolgujem njegovim sodelavcem RTS 
za denarno pomoč.

žena NEVENKA KUŽNIK IN OTROKA

Savski rokometaši pred letošnjo zadnjo tekmo

III. Gumijada
Savčani bomo v soboto in nedeljo gostitelji šport

ne mladine gumarskih podjetij iz cele Jugoslavije.
Že nekaj mesecev potekajo intenzivne priprave, 

da bi naša športna prireditev čimbolje uspela. Gu
mijada ne bo le športni praznik, ampak iskreno pri
jateljsko srečanje ljudi iz raznih krajev naše domo
vine. Vsi člani kolektiva Sava lahko prispevamo svoj 
delež k čimbolj ši izvedbi športnih iger. Poskrbimo, 
da se bodo gostje počutili med nami čimbolj domače. 
Kdor le more, naj v soboto in nedeljo pride na 
centralni stadion v Kranju. Z bodrenjem bomo šport
nike — savske in goste — še bolj spodbujali v nji
hovem boju za trofeje zmagovalcev.

III. gumarske športne igre so naš skupni praznik, 
naša skupna manifestacija prijateljstva med gumarji!

J. P.

Že tretje leto se zbirajo mladi športniki in športnice, predstavniki 
največjih industrijskih podjetij gumarske stroke v Jugoslaviji. Za 
Zagrebom in Borovom je letos na vrsti Kranj.
Športni tereni našega mesta so prizorišča 3. gumarskih športnih iger. 
Srečanje mladih naj bo skromen prispevek k medsebojnemu spozna
vanju in vse večjemu sodelovanju med našimi tovarnami.
Prireditelj športnih iger, delovni kolektiv »Save«, industrije gumijevih, 
usnjenih in kemičnih izdelkov, izreka gostom iskreno dobrodošlico!

Sodelujejo športnice in športniki naslednjih kolektivov: 
BOROVO, Borovo 
D1MITROVGRAD, Dimitrovgrad 
GAZELA, Skopje 
REKORD, Rakovica pri Beogradu 
RIS, Zagreb 
TIGAR, Pirot 
VULKAN, Niš 
SAVA, Kranj

ČASTNI ODBOR
3. gumarskih športnih iger

Predsednik: JANEZ BERAVS, dipl. ing., glavni direktor Save

Člani: FLORJAN BIZAJ, delavec DE cevarna podjetja Save
STANE BOŠTJANČIČ, predsednik obč. kom. ZMS Kranj 
STANE BOŽIČ, predsednik obč. sindikalnega sveta Kranj 
TINE KLEMENČIČ, predsednik delavskega sveta Save 
BLAŽ STUDEN, predsednik sindikalne podružnice Save 
SLAVKO ZALOKAR, predsednik obč. skupščine Kranj 
LEON ZUPAN, dipl. ing., predsednik ObZTK Kranj 
VILJEM ŽENER, dipl. ing., predsednik UO Save

PRIREDITVENI ODBOR
3. gumarskih športnih iger

Predsednik:
Sekretar:
Blagajnik:
Tekmovalna komisija:

Vrhovni sodnik:
Propaganda:

Sprejem gostov, ceremonial:

Preskrba tekmovalcev: 
Priprava tekmovalcev:

Kulturni program:

JANEZ PONEBŠEK, dipl. ing. 
MARICA ROTAR 
BEBA BRUNSKOLE 
FRANC VIDMAR 
ŠTEFAN GRUBER 
BOGDAN MAJCE 
VOJO MITROVIČ 
RUDI BABNIK
BOŽENA PREMELČ, dipl. ing. 
HANEK DRAŠAK 
ŠTEFAN GRUBER 
PETER BOGATAJ 
PAVLE GANTAR 
VULE CICMIL 
TONE HORVAT 
JANKO BAJT



PROGRAM PRIREDITVE
Petek, 20. junija 1969

17.00— 24.00 Sprejem gostov in nastanitev v dijaškem domu
Sobota, 21. junija 1969

7.30 Informativni sestanek z vodji ekip v dijaškem domu
8.30 Zbor tekmovalcev v športnem parku
9.00 Slovesna otvoritev 3. gumarskih športnih iger 

9.20—19.00 Tekmovalni spored prvega dne v posameznih športnih 
panogah

11.00 Sprejem za vodje ekip pri predsedniku častnega odbora
20.00— 21.00 Zabavno-glasbena prireditev za udeležence športnih

iger v dvorani delavskega doma

Nedelja, 22. junija 1969

8.30—17.00 Tekmovalni spored drugega dne v posameznih športnih 
panogah

17.30 Sestanek prireditvenega odbora z vodji ekip v delav
skem domu

18.00 Zaključna slovesnost 3. gumarskih športnih iger, s po
delitvijo nagrad, v prostorih delavskega doma

19.00 Večerja za udeležence iger, nato zabava s plesom, v 
delavskem domu

TEKMOVALNI SPORED PO PANOGAH
ATLETIKA

Sobota

9.20 tek 100 m moški
9.30 met krogle moški 

skok v daljino moški
9.40 tek 60 m ženske
9.45 skok v daljino ženske 
9.55 tek 1000 m moški 

10.10 tek 400 m ženske

Tekmovanje bo na osrednjem delu stadiona.
Referent panoge: Štefan Gruber

KEGLJANJE
Nedelja
8.00—12.00 Štartni vrstni red ekip:

1. Sava
2. Rekord
3. Ris
4. Borovo
5. Vulkan
6. Tigar
7. Dimitrovgrad

Tekmovanje bo na kegljišču kegljaškega kluba Triglav 
Referent panoge: Nejko Toplak

NAMIZNI TENIS
Moški
Sobota

10.00 Dimitrovgrad — Sava
10.00 Tigar — Ris
11.30 Vulkan — Borovo
16.00 Rekord — zmagovalec srečanja Vulkan : Borovo
16.00 zmagovalec srečanja Dimitrovgrad : Sava — zmago

valec srečanja Tigar: Ris
Nedelja

9.00 finalno srečanje za 3. in 4. mesto
9.00 finalno srečanje za 1. in 2. mesto

Ženske
Sobota

10.00 Rekord — Borovo
10.00 Ris — Sava
11.30 Vulkan — zmagovalec srečanja Rekord : Borovo
16.00 finalno srečanje za 3. in 4. mesto
16.00 finalno srečanje za 1. in 2. mesto

Tekmovanje bo v prostorih delavskega doma.
Referent panoge: Anton Korenjak

NOGOMET
Sobota

10.00 Dimitrovgrad — Ris (igrišče B)
10.30 Vulkan — Tigar (igrišče A)
11.30 Gazela — Borovo (igrišče B)
11.45 Rekord — Sava (igrišče A)
16.30 zmagovalec tekme Dimitrovgrad : Ris — zmagovalec 

tekme Gazela : Borovo (igrišče A)
17.00 zmagovalec tekme Vulkan : Tigar — zmagovalec tekme 

Rekord : Sava (igrišče B)
Nedelja

9.00 finalna tekma za 3. in 4. mesto (igrišče A)
16.00 finalna tekma za 1. in 2. mesto (igrišče A)

Tekme igrajo na glavnem igrišču (A) in na pomožnem igrišču (B) 
v športnem parku.
Referent panoge: Bodgan Majce

ODBOJKA
Moški

Sobota
9.30 Ris —- Tigar

10.45 Vulkan — Sava
12.00 Rekord — Borovo
15.00 Dimitrovgrad — Gazela
16.30 zmagovalec tekme Vulkan : Sava — zmagovalec tekme 

Ris : Tigar
18.00 zmagovalec tekme Rekord : Borovo — zmagovalec 

tekme Dimitrovgrad : Gazela
Nedelja

8.30 finalna tekma za 3. in 4. mesto
10.00 finalna tekma za 1. in 2. mesto

Tekme igrajo na odbojkarskem igrišču v športnem parku.

Ženske
Sobota

9.30 Tigar — Vulkan
10.30 Sava — Borovo
15.00 Gazela — Ris
16.00 zmagovalec tekme Sava : Borovo — zmagovalec tekme 

Tigar : Vulkan
18.00 Rekord — zmagovalec tekme Gazela : Ris

Nedelja
8.30 finalna tekma za 3. in 4. mesto

11.30 finalna tekma za 1. in 2. mesto
Tekme igrajo na odbojkarskem igrišču Tekstilnega šolskega centra 
Referent panoge: Lojze Zalar

ROKOMET
Moški
Sobota

9.30 Borovo — Sava 
10.20 Gazela — Ris
11.10 Vulkan — Rekord
17.00 zmagovalec tekme 

Vulkan : Rekord — zmagovalec
tekme Gazela : Ris

18.00 Tigar — zmagovalec 
tekme Borovo : Sava

Nedelja
9.00 finalna tekma za 3. 

in 4. mesto
10.00 finalna tekma za 1. 

in 2. mesto
Tekme igrajo na rokometnem 
igrišču v športnem parku
Ženske
Sobota

9.45 Borovo — Rekord 
10.35 Vulkan — Tigar 
11.25 Ris — Sava
16.30 zmagovalec tekme 

Borovo : Rekord — zmagovalec
tekme Vulkan : Tigar

17.10 Gazela — 
zmagovalec tekme Ris : Sava 
Nedelja

9.30 finalna tekma za 3. 
in 4. mesto

10.30 finalna tekma za 1. 
in 2. mesto
Tekme igrajo na rokometnem 
igrišču Tekstilnega šolskega 
centra
Referent panoge: Vojo Mitrovič

STRELJANJE
Sobota
15.00—19.00 Štartni vrstni 
red ekip:

1. Vulkan
2. Rekord
3. Dimitrovgrad
4. Ris
5. Tigar
6. Borovo
7. Sava
8. Gazela

Tekmovanje bo v dvorani pod 
tribuno v športnem parku 
Referent panoge: Stane Košnik

ŠAH
Sobota
10.00 — I. kolo

Tigar — Borovo 
Vulkan — Ris 
Dimitrovgrad — Rekord 
Sava — Gazela

11.00 — II. kolo
Borovo — Gazela 
Rekord — Sava 
Ris — Dimitrovgrad 
Tigar — Vulkan

15.00 — III. kolo
Vulkan — Borovo 
Dimitrovgrad — Tigar 
Sava — Ris 
Gazela — Rekord

16.00 — IV. kolo
Borovo — Rekord 
Ris — Gazela 
Tigar — Sava 
Vulkan — Dimitrovgrad

17.00 — V. kolo
Dimitrovgrad — Borovo 
Sava — Vulkan 
Gazela — Tigar 
Rekord — Ris

Nedelja
9.00 — VI. kolo

Borovo — Ris 
Tigar — Rekord 
Vulkan — Gazela 
Dimitrovgrad — Sava

10.00 — VII. kolo
Sava — Borovo 
Gazela — Dimitrovgrad 
Rekord — Vulkan 
Ris — Tigar

Partije šaha bodo igrali v domu J 
Referent panoge: Vid Gazvoda


